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	March is here and that means it's National Engineering Month! #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/
	Nous sommes en mars, le Mois national du génie!
#NEM2019
[http://www.explorelegenie.ca]

	National Engineering Month is Canada’s largest celebration of engineering, with events that show Canadians how rewarding an engineering career can be #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/
	Le Mois national du génie est la grande célébration nationale du génie, avec des activités qui font découvrir aux Canadiens l’univers passionnant des carrières en génie
#NEM2019
[http://www.explorelegenie.ca]

	Discover the world of engineering and the opportunities it can offer you during National Engineering Month #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/
	Découvre l’univers du génie et les possibilités qu’il offre pendant le Mois national du génie #NEM2019
[http://www.explorelegenie.ca]

	Engineering is a place for you. With engineering’s many disciplines and uses, you can find something that speaks to you. Discover more during National Engineering Month #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/
	Il y a une place pour toi en génie. Tu peux trouver quelque chose qui t’intéresse dans les nombreuses disciplines et applications du génie. Découvres-en davantage pendant le Mois national du génie #NEM2019
[http://www.explorelegenie.ca]
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	Events are happening all across the country during March for National Engineering Month. Visit nem-mng.ca for events near you! #NEM2019 http://www.exploreengineering.ca/national-engineering-month/events
	Des activités sont organisées dans tout pays pendant le Mois national du génie! Trouve lesquelles ont lieu près de chez toi! #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-un-evenement

	March is National Engineering Month! Check out  http://www.exploreengineering.ca/national-engineering-month/events for details on fun #engineering events near you #NEM2019

	Mars est le mois national du génie! Visite  http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-un-evenement pour voir quelles activités de #génie ont lieu!
#NEM2019


	National Engineering Month is a fun way for Canada’s youth to discover all the great things about engineering. How are you celebrating? #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/national-engineering-month/events
	Le Mois national du génie est une occasion tout à fait originale pour les jeunes de découvrir l’univers formidable du génie. Comment vas-tu en profiter? 
#NEM2019  http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-un-evenement
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	Engineering is full of opportunities! Use this tool to discover which types of engineering excite you the most #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/chart-your-course
	Le génie offre une foule de possibilités! Utilise cet outil pour découvrir quel domaine du génie t’intéresse le plus #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-sa-place

	Engineers work in all areas of society. Use this tool to find where your interests and engineering intersect #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/chart-your-course
	Les ingénieurs travaillent dans tous les secteurs de la société. Trouve quels domaines du génie recoupent tes centres d’intérêt #NEM2019  http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-sa-place


	Engineering is about more than just building highways and bridges. Engineers do a great many things. Use the Chart Your Course tool to discover what disciplines motivate and excite you the most. #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/chart-your-course
	Les ingénieurs ne font pas que construire des routes et des ponts. Ils font une foule d’autres choses. Utilise l’outil Trouver sa place pour découvrir la discipline qui t’inspire le plus. #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-sa-place

	Engineering is full of opportunities! From designing airplanes, to building robots, to creating life-saving drugs, engineers work in all areas of society. Use the Chart Your Course tool to learn more about how your interests might lead you to a career as an engineer. #NEM2019
http://www.exploreengineering.ca/chart-your-course
	De la conception d’avion à la fabrication de robots, en passant par la mise au point de médicaments d’importance vitale, les ingénieurs travaillent dans tous les secteurs de la société. Utilise l’outil Trouver sa place pour découvrir la discipline qui t’inspire le plus. 
http://www.exploreengineering.ca/fr/trouver-sa-place

	Miscellaneous | Divers

	Did you know there are more than 290,000 members of the engineering profession in Canada? #NEM2019
	Le saviez-vous? Il y a plus de 290 000 ingénieurs au Canada #NEM2019

	Who or what inspired you to become an engineer? #NEM2019
	Qu’est-ce qui vous a incité à devenir ingénieur(e)? #NEM2019

	What do you like most about engineering? #NEM2019
	Qu’aimez-vous le plus dans le travail d’ingénieur? #NEM2019

	Only a few days left of #NEM2019! What does #engineering mean to you?
	Plus que quelques jours pour profiter du #NEM2019! Le #génie, c’est quoi pour toi?

	What was your favourite #NEM2019 moment?
	Quel a été ton moment préféré pendant le Mois national du génie? #NEM2019
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